

教育局  
EDUCATION BUREAU  
2021 / 2023 年度中學學位分配  
SECONDARY SCHOOL PLACES ALLOCATION 2021 / 2023  
中一派位選擇學校表格  
Secondary One Choice of Schools Form

教育局存根  
EDB Copy

For Office Use NO ( )	
ID	C
PAU 70467	

填寫本表格前請參閱家長存根背頁的注意事項  
Please read the Points to Note overleaf of the Parent Copy

學生編號  
Student Reference No.

2	10
---	----

學生姓名  
Name of Student

性別  
Sex

班別  
Class

就讀小學

Primary School Attending **ELCHK KWAI SHING LUTHERAN PRI SCH**

**甲部 不受學校網限制的學校選擇**  
**Part A Unrestricted School Choices**

這部分可選擇任何學校網的學校，包括學生所屬學校網。請參閱《不受學校網限制選校手冊》，並依選擇的優先次序填上學校編號。電腦會先處理甲部的學校選擇。

You may select schools from ANY school nets, including the student's school net. Please refer to the "Handbook for Unrestricted School Choices" and enter the School Codes in order of preference. The school choices in Part A will be processed first.

第一選擇  
First Choice

11	13
學校編號 School Code	學校編號 School Code

第二選擇  
Second Choice

14	16
學校編號 School Code	學校編號 School Code

第三選擇  
Third Choice

17	19
學校編號 School Code	學校編號 School Code

**乙部 按學校網的學校選擇**  
**Part B Restricted School Choices**

學生所屬學校網  
Student's School Net

--

請參閱學生所屬學校網的《中學一覽表》，並依選擇的優先次序填上網內的學校編號。學生如未獲分配甲部選填的學校，電腦便會處理乙部的學校選擇。

Please refer to the "Secondary School List" and enter the School Codes within student's school net in order of preference. The school choices in Part B will be processed if students are not allocated school places in Part A.

選擇次序 Order of Preference	1	2	3	4	5	6	7	8	9	10
學校編號 School Code										

選擇次序 Order of Preference	11	12	13	14	15	16	17	18	19	20
學校編號 School Code										

選擇次序 Order of Preference	21	22	23	24	25	26	27	28	29	30
學校編號 School Code										

本人聲明，表內所選填的學校為本人閱讀《統一派位家長須知》後自願填寫的。

I certify that I have read the "Notes for Parents on Central Allocation" and I have made the above choices at my own will.

本人同意教育局透過電話短訊形式(SMS)通知學生的派位結果予本人。本人可接收SMS的手提電話號碼已填寫在右邊的方格內(如不同意接收SMS請留空此方格)。

Consent is given for the Education Bureau to inform me of the allocation results of the student via SMS message. My mobile phone number which can receive SMS is provided in the box on the right (please leave the box blank if you do not wish to receive SMS).

--

家長/監護人簽署

Signature of Parent/Guardian \_\_\_\_\_

日期  
Date

家長/監護人姓名(請用正楷填寫)

Name of Parent/Guardian (In BLOCK Letters) \_\_\_\_\_

住址

Home Address \_\_\_\_\_

聯絡電話

Contact Tel. No. \_\_\_\_\_